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Porządek posiedzenia Komisji Rozwoju … Nr 3/05 z dnia  23 
marca  2006 r – godz. 10 00 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie proj. uchwał pod obrady Rady 
3. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
4. Realizacja remontów Świetlic za rok 2005 w m. Duninowo i 

MoŜdŜanowo – wyjazd w teren 
 

 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Bogdan śabiński  – 

Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy 6 spośród 7 osobowego 
składu Komisji , co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji.  

  
  

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński przedstawił 
porządek obrad i poddał głosowaniu 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia.  

 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 2/2006 z dnia  28 lutego  200 6 r 
  
  

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Proto kół Nr 2/2006  bez uwag.  
 

 
 

Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  proj . uchwał pod 
obrady Rady  

 
 

- proj. uchwały w spr. zatwierdzenia „Planu Rozwoju 
Sołectwa Niestkowo” 

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 

 
 

 
- proj. uchwały w spr. przystąpienia Gminy Ustka do 
Fundacji pod nazwą „Partnerstwo Dorzecza Słupi” 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. upamiętnienia Ŝycia i osiągnięć 
Pana Romana Zuba.  

 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały Nr VI/40/95 Rady 
Gminy Ustka z dnia 16 maja 1995 r w sprawie 
zabezpieczenia kredytu w kwocie 2.000.000 zł 
zaciągniętego w Banku Ochrony Środowiska S.A. w 
Koszalinie.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budŜetu  gminy na 2006 r oraz w sprawie zmian w 
budŜecie gminy na 2006 r. 

 
 
 

Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
-  omówiła w/w proj. uchwały zgodnie z uzasadnieniem,  
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Bogdan śabiński Przewodniczący Komisji 
- proponuję przyjąć proponowane  zmiany w budŜecie zgodnie z 

przedłoŜonym projektem uchwały 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w proj. 
uchwały. 

 
 

Głosowało   -  6 
 

 
Za    -  6 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały. 
 
 

 
 

Ad. 3.       Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 

Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński   przedstawił 
następujące  pisma: 
 

 
  Obrady Komisji opuścił radny Edward Sasko. 
 
 

„Spólnota Pracy” SOP  
- zwraca się z prośbą o rozłoŜenie  na raty opłaty rocznej za 2006 r 

z tytułu uŜytkowania wieczystego gruntu połoŜonego w Poddąbiu w 

kwocie 41.386,08 zł tj. 
I    rata  w kwocie 14 tyś zł płatna do 31 marca 2006 r 
II   rata  w kwocie 14 tyś zł płatna do 30 czerwca 2006 r 
III  rata w kwocie 13.386,08 zł płatna do 30 września 2006 r 



- 7 – 
 

Komisja opiniuje pozytywnie rozłoŜenie na raty w/w 
naleŜności zgodnie z wnioskiem.  

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie  zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 

Ośrodek Rehabilitacyjno – Leczniczy „SŁOWINIEC” 
- dot. rozłoŜenia na raty opłaty rocznej za 2006 r z tytułu 

uŜytkowania wieczystego gruntu połoŜonego w Poddaniu w kwocie 
30 tyś zł tj. 
I    rata płatna do 30 czerwca 2006 r 
II   rata płatna do 30 lipca 2006 r 
III  rata płatna do 15 sierpnia 2006 r 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie rozłoŜenie na raty  w/w 
naleŜności  zgodnie z wnioskiem.  

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 

 
 
„ZETaP” Kochaniewicz S.C.  
- dot. odroczenia terminu płatności VIII raty rocznej z tytułu 

przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo 

własności w Rowach w kwocie 33.006,70 zł do 15 sierpnia 2006 r 
 
 
Komisja opiniuje pozytywnie prolongatę terminu 
płatności  w/w naleŜności zgodnie z wnioskiem. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
CAMPNIG Morski Przewłoka 
- dot. odroczenia terminu płatności VIII raty rocznej z tytułu 

przekształcenia prawa wieczystego uŜytkowania w prawo 

własności działki w Przewłoce w kwocie  9.864,90  zł do 15 lipca 

2006 r. 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie prolongatę terminu 
płatności  w/w naleŜności zgodnie z wnioskiem. 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
Przedsiębiorstwo Usługowo -Turystyczne„Przymorze”Sp. z o.o. 
- dot. prolongaty  terminu płatności opłaty za 2006 rok z tytułu  

uŜytkowania wieczystego gruntu połoŜonego  w Rowach w kwocie 
25 tyś  zł do 30 czerwca 2006 r 
 
Komisja opiniuje pozytywnie prolongatę terminu 
płatności  w/w naleŜności zgodnie z wnioskiem. 

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 
 
Przewodniczący Komisji Bogdan śabiński  
- wnioskuję o zamontowanie 1 lampy na istniejącym słupie 
naprzeciwko posesji Nr 48 w Charnowie – droga do szkoły 
 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w wniosek. 

   
 

Głosowało   -  5 
 

 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła w/w 
wniosek.  
 

 
 

 Sprawa  podziału środków (30 tyś zł)  na lokalizację 
placów zabaw na terenie gminy   

 
 

Komisja przyjęła  harmonogram realizacji placów zabaw  
w 2006 roku zgodnie z propozycją Komisji Edukacji… w 
następujących  miejscowościach 
 
1. Machowinku  
2. Pęplino 
3. Wodnica  
4. Duninowo  
5. Rowy – doposaŜenie istniejącego placu zabaw 
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Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w 
stanowisko. 

   
 

 
Głosowało   -  5 

 
 
Za    -  5 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie zajęła 
stanowisko jak wyŜej. 
 

 
Komisja przyjęła do wiadomości treść następujących 
pism:  

 
 

1. Podanie Pani /* wyłączenie jawności na podstawie art. 5 ust. 2 

ustawy o dostępie do informacji publicznej ze względu na 

prywatność osoby / w spr. zatrudnienia  w charakterze 
inkasenta poboru opłaty targowej w m. Rowy. 
Odpowiedź Pani Skarbnik w przedmiocie sprawy. 
 

2. Informacja o zastosowanych umorzeniach 
wierzytelności, do których nie stosuje się przepisów – 
Ordynacja podatkowa za 2005 rok. 

 
3. Placówka StraŜy Granicznej w Ustce  dot. sprawozdanie 

z działalności za 2005 r  
 

4. Telewizja POLSAT S.A.  w spr. wyjaśnień w zakresie 
sprostowania materiału telewizyjnego 

 
 
Ad. 4.  Realizacja remontów Świetlic za rok 2005 w m. 

Duninowo i MoŜdŜanowo. 
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 O godz. 11 10  Komisja udała się w teren celem dokonania 

lustracji realizacji remontów Świetlic za rok 2005 w m. 
Duninowo i MoŜdŜanowo. 

 
 

Świetlica w Duninowie 
 
Prace remontowe Świetlicy w Duninowie nie zostały 
jeszcze zakończone . W związku z powyŜszym Komisja 
dokonała tylko wizji lokalnej bez podejmowania 
wniosków. Do tematu powróci po zakończeniu prac. 

 
 
Świetlica w MoŜdząnowie  
 
Remont został zakończony, występują drobne usterki, 
które zdaniem Komisji powinny być usunięte w ramach 
gwarancji .  Bezpośredni nadzór nad Świetlica ma GOK w 
Zaleskich  i w ramach swoich kompetencji powinien 
sprawować nadzór nad stanem technicznym obiektu . 
Usterki występujące  w wyniku uŜytkowania obiektu  na 
bieŜąco powinny być usuwane .   

 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji  
o godz. 12 15  zamknął obrady Komisji. 
 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

   
 
 
 
  Protokołowała                       Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz              BOGDAN śABIŃSKI 

 


